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Vragen van het lid Vermeij (PvdA)
aan de minister van Sociale Zaken en
Werkgelegenheid over begeleiding
van werknemers van de DSB Bank.
(Ingezonden 21 oktober 2009)

1
Bent u bekend met het bericht «Bij
DSB direct 1300 man op straat»?1

2
Wat zijn de sociale gevolgen van het
faillissement van één van de grootste
werkgevers van West-Friesland en
wat wordt er ondernomen om deze
gevolgen op te vangen?

3
Wat wordt er op dit moment
ondernomen om ervoor te zorgen dat
de 1300, en op langere termijn
mogelijk meer, werknemers, wanneer
er geen werk meer voor ze is bij DSB,
snel en soepel van werk naar werk
worden begeleid in dit gedeelte van
Nederland waar verder geen bancaire
activiteiten van omvang
plaatsvinden?

5
Deelt u de mening dat, gezien de
unieke combinatie van sector en
regio, een snelle en effectieve aanpak
noodzakelijk is? Zo nee, waarom niet?
Zo ja, hoe wordt die vormgegeven?

1 Nu.nl, 19 oktober 2009.
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